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Už v roce 2015 přinesl Plus jeden den informaci o fekalomanovi,

který několik měsíců terorizoval ženy v Bratislavě tím, že je natíral

výkaly. Obzvlášť hnusný čin psychicky vyšinutého jedince. Z

neznámého hovnomana se podle tehdejších informací vyklubal

synáček generála Macka.

Plus jeden den napsal:

„Martina chytili policisté v pondělí na zastávce tramvají v

bratislavské Karlově Vsi. Nahlásil ho občan na základě zveřejněného

identikitu. \"Podezřelý byl zašpiněný od fekálií a pod silným vlivem

alkoholu,\" řekla bratislavská krajská policejní mluvčí Tatiana

Kurucová. Poznali ho tři ženy, na které měl zaútočit, a po konfrontaci

s nimi se muž k tomu i přiznal. \"Vyšetřovatel vznesl vůči

Bratislavčanovi obvinění ze 6 případů výtržnictví a zpracoval podnět

pro prokurátora k návrhu na jeho vzetí do vazby ...\" Zdálo by se, že

šlo o jednoznačný případ.

V červenci 2022 Noviny plus však přinesly informaci o tom, že

Nejvyšší soud tvrdí, že označený fekaloman Medvídek mladší byl

odsouzen nezákonně. No uznejte přece. To nelze jen tak odsoudit

syna generála. Zvlášť pokud tento generál je bigotní obhájce zločinů

NATO sloužící americkým zájmům na Slovensku. Co na tom, že

postižené ženy mohou mít z těchto hnusných útoků trvalé psychické

újmy? Generál zřejmě využil svou mašinérii kontaktů k očištění

fekálního jména svého syna a také svého. Z uvedeného článku

výpovědí Macků srší na vás vyjádření jako kdyby oba byli oběti.

Faktem je, že z hovna se nemůže stát šlehačka na základě slovního

vyjádření. Neplatí to ani opačně. Hovno vždy zůstane hovnem.
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A ajhle. Jaké překvapko. Před několika dny, Pravda přinesla článek,

že cituji:

„Nejvyšší soud poukázal zejména na dva problematické důkazy –

přiznání obžalovaného,   které mělo být učiněno pod nátlakem, a také

výsledky rekognice, tedy opoznávání pachatele poškozenými svědky“.

Pravda dále píše: \"Obžalovaného Martina M. osvobodil zpod všech

bodů předmětné obžaloby, protože nebylo prokázáno, že žalované

skutky spáchal obžalovaný,\" přiblížil mluvčí verdikt soudu. V celém

rozsahu byl zrušen prvostupňový rozsudek, kterým byl původně

uznán obžalovaný za vinného“.

„Celý případ se však ještě více zamotal, když navzdory zadržení útoky

neustaly a následně policie zadržela úplně jiného pachatele. V roce

2016 byl totiž za další útoky odsouzen fitness trenér Dušan Seliga,

který se přiznal a svých činů litoval.

Ne, nebudu spekulovat ohledně výroku soudu, ani nebudu

komentovat případ Seligy. Možná byl Medvídek sám, možná skutky

byly spáchány i Seligem a možná dalšími pachateli. Podle výroku

soudu je Mackův syn nevinný. Jen se divím proč Seliga nepoužil

stejnou obrannou taktiku jakou M. Medvídek. Kdyby se nepřiznal a

použil by podobnou obrannou taktiku jako M. Medvídek, také by ho

těžko mohli odsoudit. Přiznání M. Macka údajně pod nátlakem bylo

soudem akceptováno. Není mi jasné, kdo na M. Macka vyvíjel nátlak.

Pokud tomu tak bylo jako to, že Medvídek nesdělil kdo na něj vyvíjel

nátlak a jak to, že ten dotyčný nebyl stíhán. Není to divné? A pokud

svědkyně označily M. Macka za útočníka jako to, že nebyly stíhány za

křivou výpověď? Nebo šlo v případě Seligy o tzv. . bílého koně, který

vzal vinu na sebe?

Další podivná událost je, že podle Plus jeden den v případě Martina

Macka podala dovolání v té době nová ministryně spravedlnosti

Mária Kolíková ve prospěch Martina Macka k Nejvyššímu soudu.

Chtěla naznačit soudu, jaký verdikt má přijmout?
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Zajímavé je, že Nejvyšší soud na základě znaleckých posudků také

přihlíží k faktu, že takových skutků se může dopustit jen osoba, která

trpí sexuální derivací, což není údajně Mackův případ. Zkoumal

soud, zda je Seliga deviant? Také asi není... Bylo přiznání Seligy

vynuceno? Nebo někým zaplaceno? Je zde mnoho otázek.

Generál Medvídek těl ještě výše. Nezapomněl použít konspirace o

vlivu Fica, o zpravodajských hrách vůči němu a pod. Jenže generál

Medvídek se v Plusce před sedmi lety vyjádřil: „Jako otec se chci za

svého syna omluvit. Je však dospělý a bude nést za své jednání

následky,“ řekl Pavel Macko, tehdejší zástupce náčelníka

Generálního štábu. Čili generál Medvídek vlastně potvrdil, že

útočníkem byl i jeho syn!!!

Takže když to hlavní shrneme. V případě M. Macka byl zpochybněn

identikit, bylo zpochybněno že policisté ho chytili zašpiněného od

fekálií a pod silným vlivem alkoholu, byly zpochybněny výpovědi

svědkyň, bylo zpochybněno přiznání M. Macka, osobně byla do

případu zaangažována tehdejší ministryně spravedlnosti Kolíková,

což je zasahování do případu a pod.

A co je naprosto nejdivnější je to, že generál Medvídek na svém

štváčském blogu na SME zveřejnil mimo jiné první stranu rozsudku

Nejvyššího soudu. Rozsudek má identifikační údaje 1Tdo/6/2021,

IČS 1416010142. Pod stejnými čísly je zveřejněn na stránkách

Nejvyššího soudu obsahově podobný materiál, ale o obviněném M.

Mackovi se tam nepíše. Spis se týká obviněného UU Že by zasáhl D.

Coperfield?

Porovnej:

https://blog.sme.sk/pavelmacko/spolocnost/nie-nasiliu-v-uliciach-

a-extremistickemu-teroru

https://www.nsud.sk/rozhodnutia/1tdo62021/

https://blog.sme.sk/pavelmacko/spolocnost/nie-nasiliu-v-uliciach-a-extremistickemu-teroru
https://www.nsud.sk/rozhodnutia/1tdo62021/
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Faktem však je, že ať je to jakkoli, lidé už nevěří této demisní vládě,

řízené Američany, nevěří, že soudnictví je u nás nezávislé, nevěří

zločineckému paktu NATO a jeho bigotnímu obhájci a militaristovi

generálu Mackovi a dalším zástupcům Slovenska, kteří jej vrhli do

Slovenska, kteří ho vrhli a společenské žumpy. Jim všem odkazuji.

Slováci a Slovenky se zanedlouho z té žumpy dostanou. Než se z ní

dostanou, musí se ještě chvíli hrabat v hovnách. Vyčistit Augiášův

chlév bude nesmírně náročný úkol pro novou opravdu

demokratickou vládu. Na nynější zaprodanecké vládě však trvalý

smrad zůstane.

PS: Generál Medvídek jako správný americký válečný štváč se chystá

na roli politika. Kandidoval v parlamentních volbách v roce 2020 za

koalici Progresivní Slovensko-Spolu. Potom zjistil, že do politické

špičky tady cesta nevede, a tak založil stranu ODS-Občanští

demokraté Slovenska. Jedná se o ultrapravicovou stranu,

schovávající se za demokratické vymoženosti a práva. Ve skutečnosti

jde o další proamerickou stranu lokajů, která bude táhnout medové

motouzy pod nos budoucím voličem s cílem získat moc. Pro

Američany.

Zárukou takové politiky bude pro USA militarista generál Medvídek

jeden z nejnebezpečnějších lidí v politice pro Slovensko. Na stránce

ODS přiznává, že je absolventem Univerzity národní obrany USA ve

Washingtonu, čili podezřelý ze spolupráce pro zájmy Pentagonu.

Členem vedení univerzity je James Schmeling, prezident a generální

ředitel JD NDU Foundation. Tato nadace vybírá pro potřeby

Pentagonu zahraniční kádry a je podporována americkými

militaristickými firmami vojenského průmyslu. Textron, Boeing,

Bell, Siemens Government Technologies, NAMMO (sídlo v Norsku),

Northtrop Grumman a pod.

Generál Medvídek absolvoval kurz Industrial College of the Armed

Forces, což je fakulta připravující vybrané vojáky a civilisty na

strategické vedení a úspěch ve vývoji národní bezpečnostní strategie
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se zaměřením na surovinové zdroje. Co se týká zahraničních

absolventů jde zpravidla o zaverbované vojenské špiony.

Dlouhá léta pracoval pro zločineckou alianci NATO. Jen tak letmo

jsem po internetu proběhl vyjádření Macka na politickou opozici.

Tolik politického jedu a fekálií co on dokázal na opozici vychrlit se

jen tak nevidí. Přesto dostává široký mediální prostor v korporátních

médiích. Tváří se jako odborník. Ale není. Jeho hodnost ani účast ve

fekální instituci NATO není zárukou odbornosti.

ODS se hlásí k tvz. liberální demokracii, která v jednom svém

principu připouští různé formy omezování svobody v případech

kritiky režimu liberální demokracie. V podstatě jde o polototalitní

systém řízení společnosti podle principů takové vlády bez ohledu na

práva občanů, která jsou charakterizována ve Všeobecné deklaraci

lidských práv.

Vize ODS je postavena na všeobecných populistických frázích bez

jasného,   srozumitelného a hlavně vykonatelného obsahu. Čili pro

občana je tato fekální strana - zbytečná…

Více na:

Z města SNP Ivan Štubňa
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